
 

 

Verslag ledenvergadering Buurtbusvereniging Walcheren d.d. 20 juli 2021 

 

 

- Opening en mededelingen  De voorzitter opent de vergadering. Dertien leden zijn 

niet aanwezig. Frans Lagerweij stopt (voorlopig ?) en ontvangt een presentje. De 

afgelopen periode wordt gememoreerd en verwezen wordt naar het verslag van de 

laatste vergadering d.d. 23 november 2019, wat toen ook al aan de leden is 

toegezonden. Een aantal destijds gestelde vragen zijn nog steeds actueel en zullen 

opnieuw onder de aandacht van Connexxion (Cxx) worden gebracht. Naar aanleiding 

van opmerkingen uit de vergadering dat een vertegenwoordiger van Cxx bij de 

ledenvergadering aanwezig zou moeten zijn, wordt verwezen naar het standpunt van 

de “nieuwe” vertegenwoordiger van Cxx (Fieke Bothof) dat zij ervoor kiest om via het 

bestuur mee te denken en om persoonlijke redenen niet op avondvergaderingen 

aanwezig te zijn, Genoemd verslag van 23/11/2021 zal (nog een keer) aan de leden 

worden toegezonden. 

 

- Kennismaking  De nieuwe chauffeurs stellen zich voor. 

 

- Lijn 569  Kort wordt ingegaan op de “nieuwe” lijn 569. De algemene constatering is 

dat de lijn naar wens functioneert.  Gelet op de doelgroep van 569 zou bij Cxx 

bekeken kunnen worden of een andere halteplaats bij bv. De Veersche Poort tot de 

mogelijkheden behoort.  

 

- Financiën  De kascontrôlecommissie (Frans Lagerweij/Fred Schonis) heeft voor het 

boekjaar 2020 de kas in orde bevonden en wordt gedéchargeerd. De nieuw kascontrôle 

2021 zal worden uitgevoerd door Fred Schonis en Hans Vreeke.  Opgemerkt wordt dat 

hoewel de kascontrôle door het bestuur gedelegeerd is er in de vergadering toch een 

document m.b.t. deze contrôle gepresenteerd zou moeten worden Het bestuur zegt toe 

dat alsnog rond te zenden. Ook de subsidietoezeggingen 2020 en 2021 en de daarin 

gehanteerde normbedragen zullen voor beter begrip bij de leden ter kennisname 

worden toegezonden. Wat betreft de subsidie 2020 heeft de Provincie geoordeeld dat 

vanwege het niet rijden in de corona-periode een bedrag van € 4.029,- van de reeds 

ontvangen subsidie groot € 15.700,- moet worden terugbetaald. 

 

- Rooster van aftreden.  In het Huishoudelijk Reglement was opgenomen dat in 2020 

de voorzitter, in 2021 de secretaris en in 2022 de coördinator aftredend zouden zijn. 

Vanwege de corona-perikelen is hieraan geen uitvoering gegeven. Voorgesteld wordt 

de jaren van aftreden met één jaar op te schuiven.  Dit najaar zal dan als eerste de  

voorzitter aftredend en evt. herkiesbaar zijn. T.z.t. zullen de leden hierover nader 

worden geïnformeerd. Het rooster zal ook aangepast worden voor de 2 nieuwe 

bestuursleden Ton van Dijke en Hans van Eijzeren. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

       -    Ervaringen.   

            -  vanuit verzekeringstechnisch oogpunt en veiligheid mogen bij een volle bus geen   

               extra passagiers worden meegenomen. De vraag of op “hoogtijdagen” (bv. Markt             

               Veere) een extra bus kan worden ingezet ligt nog voor bij Cxx (zie hiervoor). Een  

               melding bij het ROV is in geval er mensen niet mee kunnen te overwegen;. 

       - wat betreft inchecken: dit dient te gebeuren per lijn; 

       - luchtverversing dient het altijd te doen: zo niet melden bij ROV; 

       - meldingen bij het ROV van defecten e.d. zullen pas in het systeem verwijderd     

         worden nadat defect is verholpen en door Cxx financiéel is afgehandeld; 

             - bij gebruik barcode: zie mailnotitie Ton van Dijke; 

       - maak zoveel mogelijk gebruik van melden bij ROV en “val Corine niet lastig”    

         met  zaken die zij niet af kan handelen.  

 

- Statutenwijziging.  Bij wet worden aan o.m. verenigingen nieuwe regels opgelegd 

inzake bestuursaangelegen. De voorzitter geeft een toelichting. Voorgesteld wordt de 

uit deze nieuwe wet voortvloeiende noodzaak tot aanpassing van de statuten middels 

Cxx notarieel voor alle Zeeuwse BBV’s in een keer te regelen. In het overleg van de 

Zeeuwse BBV’s zullen hierover binnenkort nadere afspraken worden gemaakt. De 

ledenvergadering kan hiermee instemmen. 

 

- Overige zaken /Rondvraag  
            -  Corine meldt dat in geval leden een niet actueel declaratieformulier gebruiken zij   

        (als “sanctie”) de “oude” kilometervergoeding zal uitbetalen; 

      -  kijk bij aanmelden voor de medische keuring in de handleiding en gebruik de daar  

         vermelde referentiecode; 

      -  reageer op whatsapp-berichten alleen als het noodzakelijk is; 

      -  een gezamenlijk BBQ o.i.d. zal vanwege coronabeperkingen, hoe jammer ook    

         voorlopig niet kunnen.  

 

-    Sluiting. De vergadering wordt gesloten.  Voor de leden is er nog een kleine attentie.  


